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• V uplynulých volbách bylo zvoleno 7 doktorandů a 2 magisterští studenti (žádný bakalářský) 

• Bakalářských studentů je zde většina, tudíž by v AS měli mít zastoupení* 

Po přečtení několika zápisů a poslechu pár zasedání mi přijde, že se na kandidátkách 

mnohdy objevují body, které vlastně nemají s činností senátu velkou souvislost. * 

Nechci slibovat konkrétní body, o kterých vzhledem ke své nezkušenosti nemám 

představu. Místo toho nabízím: * 

• Co nejlépe se obeznámím s předměty činnosti senátu  

• Na jednání budu chodit poctivě připraven 

• Pokusím se činit konzistentně správná rozhodnutí 

• Zapojím se nad rámec povinností člena senátu do činnosti komisí 

• Budu naslouchat podnětům z akademické obce 

• Budu se soustředit na podstatné a ozvu se, když něco bude špatně 

 

  

kubisfil@fel.cvut.cz 

Dne: 10. 5. 2019  Se svou kandidaturou do AS FEL souhlasím. 

*  Link: Pro lepší představu přikládám odkaz na trochu detailnější rozpracování bodů kandidátky 

Pro případné dotazy můžeme založit vlákno na fóru, rád odpovím i na mail. 

https://drive.google.com/file/d/1V88CnDW3rABTPFA-UI_6oBZV7chX1cCT/view

